
 
 

Skolebestyrelsesmøde den 3/10-23 
 

kl. 18:15-20:30 på afdeling Kjellerup 
 

Deltagere: 

Forældre: Line Boy Nielsen, Mette Hulmand Maul, Sigrid Cecillie Juel Hansen, Birgitte B. 

Nørregaard og Vibeke Mikkelsen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Marit Hughes, Nanna Larsen og Mette Skytte 

 

Elevrepræsentanter: Lucas 9.D og Ida 8.E 

 

Ledelse: Thomas V. Rasmussen og Peter Mortensen 

 

Mødeleder: Bestyrelsesformanden 

 

Referent: Thomas V. Rasmussen 

 

Afbud: Michael Neigaard Nielsen og Morten Brun Madsen 

 
 

Dagsorden / Referat 
 

Godkendelse af dagsorden og referat (Kl. 18:00) 
 

Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

 

Formanden ridsede baggrunden for dagsordenen op + hvad SB havde  været optaget af det 

sidste år til orientering for den nyvalgte suppleant & elevrådet. 

 



Kort præsentation af skolebestyrelsesmedlemmer og kort om 

hvad vi har arbejdet med i SB og hvad der er på dagsordenen i 

dette skoleår (Kl. 18:05) 
 

Ansvar for punktet: Sice 

 

Referat 

 

Herunder nyt fra elevrådet, som d.d. er blevet valgt og er ved at indrette deres eget lokale + 

følger op på sidste års indsatsområde om ”Sprog” + de har div. indsatsområder, som de vil 

orientere om på SB -mødet i nov. 

 

 

Feriepasning (Kl. 18:45) 
 

Ansvar for punktet: Peter 

 

Referat 

 

Thomas orienterede om at SB iforb. med skolefusionen havde besluttet, at der i flere af 

skoleferierne var ferie - SFO for Trekløverskolen på skift i de 3 afd. Flere forældre har i dag 

transportudfordringer til SFO på undervisningsfrie dage + at antallet af medarbejdere i SFO er 

faldet i takt med elevtallet. – Derfor har ledelsen besluttet det er i afd. Kjellerup i uge 42 og 

ikke i afd. Vinderslev. På næste møde d. 14.11., skal SB beslutte om vi fremover fortsat har 

åbent 3 steder el. samles i Kjellerup, på nær dagene i uge 31/32, hvor også skolestarterne kan 

komme. SB udtalte også at det økonomiske aspekt ved at holde åbnet 3 steder, skal med i 

overvejelserne for. Med at SB skal beslutte pasnings - tilbuddet på undervisningsfrie dage. 

 

Trafik og sikker skolevej (Kl. 19:00) 
 

Ansvar for punktet: Mette 

 

Referat 

 

Obs på at biler parkerer ulovligt om morgenen i forb. med aflevering om morgenen på afd. KJ. 

Peter skriver til forældrene i indskolingen, med en orientering om hvad vi som skole forventer 

af god tone i trafikken .  

Peter kontakter kommunen for status på deres trafiktælling + en opfordring til en ny 

vurdering. SB overvejer at samarbejde med lokalrådene ang. fokus på sikre skoleveje. 

 

Elevrådet foreslår en knallert - parkering som er overdækket . Peter følger op på om forslaget 

kan realiseres.  

Mette Skytte kontakter Erik om 6.årgang kunne involveres i skolepatruljen på afd. KJ . - Pkt. 

tages op igen på novembermødet. 

 

Trivsel – status på præsentation af trivselsfolder til forældremød 

er, fungerer rådene i alle klasser? og generel plan for fortsat 

trivselsarbejde i dette skoleår (Kl. 19:15) 
 

Asnvar for punktet: Sice 

 



Referat 

 

Obs på fejl i info i trivselsfolderen om overnatning og brug af Rotunden - på næste SB -møde i 

november fremlægger Peter, hvilke regler der er og hvilke muligheder der er for overnatning 

og bookning af lokaler som forældre .  

Meget svingende tilslutning til valg af forældreråd / trivselsråd – særligt i takt med at eleverne 

er blevet ældre .  

Tages op igen på nov -mødet + det besluttes hvordan SB skal medvirke ved forældremøderne 

i skoleåret 2024 -25 + hvordan møderne tilrettelægges af lærerne i et samarbejde med de 

forældre der er valgt som trivselsråd – Peter opfordrede SB til at overveje at lave et princip for 

forældremøder.  

SB opfordrer elevrådet til i løbet af det her skoleår at lave et idekatalog til elevarrangementer, 

som kan præsenteres på forældremøderne i efteråret 2024. SB er optaget af at forældrene i 

trivselsrådene har fokus på at fremme trivsel i de enkelte klasser og at det er SB der i 

samarbejde med ledelsen og medarbejderne som arbejder på trivsel på afdelingerne. 

 

Reflektionsspørgsmål til Dialogforum 1/11 (se vedlagte pdf) og 

evt. høringssvar (Kl. 19:45) 
 

Ansvar for punktet: Peter 

 

Referat 

 

Peter gennemgik de pr. d.d. udsendte PDF’er. 

 

Spørgsmål 1: SB er glade for at der er mulighed for at få politikerne i tale i et reelt 

samarbejde. 

 

Spørgsmål 2: SB er spørgende overfor om der er evidens for at faglighed er vigtigere end 

trivsel, for at understøtte elevernes udvikling + SB savner fokus på dannelse. SB er 

bekymrede for de mulige besparelser der er i forslag. 

 

Sice udsender en mail om SB er interesseret i at lave et fælles svar inden deadlinen d. 3.11. 

 

 

Dagsorden til næste møde – forslag til punkter (Kl. 20:10) 
 

Ansvar for punktet: Sice 

Referat 

Se. Div. pkt. i referatet. 

 

Godkendelse af referat (Kl. 20:15) 
 



Eventuelt (Kl.20:20) 
 

Ansvar for punktet: Sice 

 

• Sice udsender det opdaterede årshjul incl. hvor de kommende møder afholdes 

• SB er indstillet på at revidere princippet for mobiltelefoner i dette skoleår 

• Til næste SB-møde i nov. kommer Peter med en oversigt over praksis i de enkelte 

teams. 

• Peter orienterer mere om skolens økonomi på mødet i nov. Pt. tegner det på et plus for 

2023. 

 

 

 

Kommende punkter 
• Arbejdet med princip om Skolens arbejde med elevernes udvikling i 

skolens faglige og sociale fællesskaber (Inklusion og trivsel)  

• Meddelelsesbog (og evt. herunder opdatering af princip om Skole-Hjem 

samarbejdet og skolens og forældrenes ansvar i samarbejdet 

  

Kommende mødedatoer 
• 14/11 – Sjørslev (kl. 17-20) 

• 9/1 – Vinderslev (kl. 17-20) 

• 20/2 – Kjellerup (kl. 17-20) 

• 9/4 – Sjørslev (kl. 17-20) 

• 11/6 – Vinderslev (kl. 17-20) 

 


